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Protokół z XXXVI sesji Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie, 
która odbyła się 28 sierpnia 2017 roku w siedzibie Rady przy ul. Wysłouchów 34, 

 w godz. 18.12 – 20.35 
  

Sesję prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XI Podgórze Duchackie – 
Krzysztof Sułowski, który po stwierdzeniu, że zgodnie z listą obecności jest quorum 
pozwalające na podejmowanie uchwał, otworzył obrady. Lista obecności stanowi załącznik 
nr 1 protokołu. 

Kolejno Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do projektu porządku obrad 
(załącznik nr 2), a następnie w imieniu Zarządu przedstawił wnioski o włączenie do porządku 
obrad z odstąpieniem od wymogu określonego w § 27 ust. 3 Statutu następujących 
projektów uchwał: 

 projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 
dyspozycji Dzielnicy XI Podgórze Duchackie na rok 2017 (druk nr 221). W związku 
z brakiem głosów w sprawie wniosku Rada przystąpiła do głosowania i przyjęła wniosek 
stosunkiem głosów 20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. Przewodniczący Rady 
poinformował, że projekt zostanie rozpatrzony jako pkt. 3, pozostałe punkty ulegają 
przesunięciu. 

 projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 
dyspozycji Dzielnicy XI Podgórze Duchackie na rok 2018 (druk nr 222). W związku 
z brakiem głosów w sprawie wniosku Rada przystąpiła do głosowania i przyjęła wniosek 
stosunkiem głosów 20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. Przewodniczący Rady 
poinformował, że projekt zostanie rozpatrzony jako pkt. 4, pozostałe punkty ulegają 
przesunięciu. 

 projekt uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. budowy windy 
w Przychodni przy ul. Białoruskiej w Krakowie (druk nr 223). W związku z brakiem 
głosów w sprawie wniosku Rada przystąpiła do głosowania i przyjęła wniosek 
stosunkiem głosów 19 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. Przewodniczący Rady 
poinformował, że projekt zostanie rozpatrzony jako pkt. 5, pozostałe punkty ulegają 
przesunięciu. 

Następnie Przewodniczący Rady poinformował, że poinformował, że Komisja Zieleni i 
Ochrony Środowiska złożyła wnioski o włączenie do porządku obrad z odstąpieniem od 
wymogu określonego w § 27 ust. 3 Statutu dwóch projektów uchwał: 

 projekt uchwały w sprawie opinii dot. skorygowanego projektu zagospodarowania terenu 
ogródka jordanowskiego w Parku Kurdwanowskim (druk nr 219). W związku z brakiem 
głosów w sprawie wniosku Rada przystąpiła do głosowania i przyjęła wniosek 
stosunkiem głosów 19 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. Przewodniczący Rady 
poinformował, że projekt zostanie rozpatrzony jako pkt. a w punkcie dot. sprawozdania 
z działalności Komisji Zieleni i Ochrony Środowiska. 
projekt uchwały w sprawie opinii dot. planu wycinki oraz projektu nasadzeń zastępczych 
związanych z wycinką zieleni kolidującej z „Budową Trasy Łagiewnickiej od 
skrzyżowania z ul. Grota Roweckiego do skrzyżowania z ul. Beskidzką i z ul. Halszki 
wraz z budową odcinka linii tramwajowej od istniejącej pętli tramwajowej os. Kurdwanów 
do ul. Zakopiańskiej w Krakowie” (druk nr 220). Przewodniczący Rady poinformował, iż 
wpłynęło pismo od wykonawcy Trasy Łagiewnickiej, z którego wynika, że przedstawi on 
zmodyfikowany projekt wycinki i nasadzeń. W związku z powyższym Przewodniczący 
Rady poprosił o niewprowadzanie projektu uchwały do porządku obrad. Głos w sprawie 
zabrali Radni: Adam Zabdyr, Marek Mariusz Tytko, Krzysztof Sułowski. Kolejno Rada 
przystąpiła do głosowania i odrzuciła wniosek stosunkiem głosów 0 „za”, 19 „przeciw”, 
0 „wstrzymujących się”.  
 

W związku z brakiem dalszych wniosków porządek obrad obejmuje następujące 
punkty: 
1) Otwarcie sesji 
2) Przedstawienie projektu porządku obrad 
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3) Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 
dyspozycji Dzielnicy XI Podgórze Duchackie na rok 2017 (druk nr 221) – projekt Zarządu 

4) Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 
dyspozycji Dzielnicy XI Podgórze Duchackie na rok 2018 (druk nr 222) – projekt Zarządu 

5) Projekt uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. budowy windy 
w Przychodni przy ul. Białoruskiej w Krakowie (druk nr 223) – projekt Zarządu 

6) Sprawozdanie z działalności Komisji Infrastruktury i Inwestycji: 
a) projekt uchwały w sprawie opinii dot. zamierzenia inwestycyjnego przy ul. Włoskiej 

w Krakowie (druk nr 218) 
7) Sprawozdanie z działalności Komisji Zieleni i Ochrony Środowiska: 

a) projekt uchwały w sprawie opinii dot. skorygowanego projektu zagospodarowania 
terenu ogródka jordanowskiego w Parku Kurdwanowskim (druk nr 219) 

8) Sprawozdanie z działalności Komisji Mieszkaniowej 
9) Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Praworządności 
10) Sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej 
11) Sprawozdanie z działalności Komisji Edukacji 
12) Sprawozdanie z działalności Komisji Kultury 
13) Sprawozdanie z działalności Komisji Sportu i Rekreacji 
14) Sprawozdanie z działalności Komisji ds. Współpracy ze Wspólnotami i Spółdzielniami 

Mieszkaniowymi z Terenu Dzielnicy XI Podgórze Duchackie 
15) Sprawozdanie z działalności Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego i Współpracy z 

Organizacjami Pozarządowymi 
16) Oświadczenia i komunikaty 
17) Zamknięcie sesji 
 
Ad. 3. Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 
dyspozycji Dzielnicy XI Podgórze Duchackie na rok 2017 (druk nr 221) – projekt 
Zarządu przedstawił Przewodniczący Krzysztof Sułowski. Następnie Przewodniczący Rady 
zgłosił poprawkę i otworzył dyskusję, w której udział wzięli Radni: Krzysztof Stanek, Krzysztof 
Sułowski. Następnie Rada przystąpiła do głosowania nad zgłoszoną poprawką, którą 
przyjęła stosunkiem głosów: 19 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. Kolejno Rada 
przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały, który przyjęła w głosowaniu jawnym 19 
głosów „za”, 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących się” i podjęła Uchwałę Nr XXXVI/220/2017 
Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 28 sierpnia 2017 roku. 
 
Ad. 4. Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 
dyspozycji Dzielnicy XI Podgórze Duchackie na rok 2018 (druk nr 222) – projekt 
Zarządu przedstawił Przewodniczący Krzysztof Sułowski. Następnie Przewodniczący Rady 
zgłosił poprawkę i otworzył dyskusję, w której udział wzięli Radni: Teresa Grzybowska, 
Krzysztof Sułowski, Krystyna Gawrysiak. Następnie Rada przystąpiła do głosowania nad 
zgłoszoną poprawką, którą przyjęła stosunkiem głosów: 20 „za”, 0 „przeciw”, 0 
„wstrzymujących się”. Kolejno Rada przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały, który 
przyjęła w głosowaniu jawnym 20 głosów „za”, 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących się” 
i podjęła Uchwałę Nr XXXVI/221/2017 Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 
28 sierpnia 2017 roku. 

 
Ad. 5. Projekt uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. 
budowy windy w Przychodni przy ul. Białoruskiej w Krakowie (druk nr 223) – projekt 
Zarządu przedstawił Przewodniczący Krzysztof Sułowski. Następnie Przewodniczący Rady 
zgłosił poprawkę i otworzył dyskusję, w której głos zabrał Radny Marek Mariusz Tytko. 
Następnie Rada przystąpiła do głosowania nad zgłoszoną poprawką, którą przyjęła 
stosunkiem głosów: 20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. Kolejno Rada przystąpiła do 
głosowania nad projektem uchwały, który przyjęła w głosowaniu jawnym 20 głosów „za”, 0 - 
„przeciw”, 0 - „wstrzymujących się” i podjęła Uchwałę Nr XXXVI/222/2017 Rady Dzielnicy 
XI Podgórze Duchackie z dnia 28 sierpnia 2017 roku. 
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Ad. 6. Sprawozdanie z działalności Komisji Infrastruktury i Inwestycji przedstawił 
Przewodniczący Komisji Łukasz Prusiewicz. W czasie posiedzenia Komisja poruszyła 
zajmowała się m.in. sprawą zbycia działki przy ul. Zabawa. 
W punkcie tym Radny Jarosław Kajdański przedstawił informacje na temat remontu 
ul. Cechowej. Radna Zofia Filipowicz poruszyła kwestię planowanej inwestycji przy 
ul. Mochnackiego/Malborskiej. Głos w tej sprawie zabrali Radni: Teresa Grzybowska, 
Krzysztof Sułowski, Dorota Kolanowska, Łukasz Prusiewicz, Krzysztof Stanek, Janusz 
Kostrz. 

a) projekt uchwały w sprawie opinii dot. zamierzenia inwestycyjnego przy ul. Włoskiej 
w Krakowie (druk nr 218) przedstawił Przewodniczący Komisji. Przewodniczący Rady 
przekazał inf. o pozytywnej opinii Zarządu i otworzył dyskusję, w której głos zabrali 
Radni: Marek Mariusz Tytko, Dorota Kolanowska, Anna Maria Miłowska, Krzysztof 
Stanek, Krzysztof Kot, Krzysztof Sułowski, Janusz Kostrz. Następnie Rada przystąpiła 
do głosowania nad projektem uchwały, który przyjęła w głosowaniu jawnym 21 głosów 
„za”, 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących się” i podjęła Uchwałę Nr XXXVI/223/2017 
Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 28 sierpnia 2017 roku. 

 
Ad. 7. Sprawozdanie z działalności Komisji Zieleni i Ochrony Środowiska przedstawił 
Przewodniczący Komisji Adam Zabdyr. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się 
z bieżącą korespondencją.  
Przewodniczący Komisji poinformował o opóźnieniach w pracach związanych 
z odwodnieniem na terenie Parku Kurdwanów oraz planowanym doposażeniu i wymianie 
koszy. 
Radny Dominik Homa poruszył sprawę odwodnienia Parku Kurdwanowskiego. 
Radna Krystyna Gawrysiak poruszyła kwestię koszy i alejek w parku. Odpowiedzi udzielił 
Przewodniczący Komisji. 
Radny Krzysztof Stanek zapytał o projekt zagospodarowania całego Parku 
Kurdwanowskiego oraz ogródka jordanowskiego. Głos w tej sprawie zabrali Radni: Adam 
Zabdyr, Krzysztof Sułowski. 
Radna Anna Maria Miłowska poruszyła kwestię budowy skweru przy ul. Wolności 
i Estońskiej. 
Radny Janusz Kostrz powrócił do kwestii projektu całego Parku Kurdwanowskiego.  
Radna Zofia Filipowicz poruszyła kwestię Parku Duchackiego W tej sprawie głos zabrali 
Radni: Janusz Kostrz, Krzysztof Sułowski, Jarosław Kajdański.  
Radny Jarosław Kajdański poinformował również o odkopaniu głazu rapakiwi w rejonie ulic 
Włoskiej i Białoruskiej. 
Radny Marek Mariusz Tytko poinformował o planowanym remoncie budynku w Parku 
Duchackim. 
a) projekt uchwały w sprawie opinii dot. skorygowanego projektu zagospodarowania terenu 

ogródka jordanowskiego w Parku Kurdwanowskim (druk nr 219) przedstawił 
Przewodniczący Komisji. Przewodniczący Rady przekazał inf. o pozytywnej opinii 
Zarządu i otworzył dyskusję, w której głos zabrali Radni: Krzysztof Stanek, Adam 
Zabdyr, Krzysztof Sułowski. Następnie Rada przystąpiła do głosowania nad projektem 
uchwały, który przyjęła w głosowaniu jawnym 20 głosów „za”, 0 - „przeciw”, 1 - 
„wstrzymujący się” i podjęła Uchwałę Nr XXXVI/224/2017 Rady Dzielnicy XI Podgórze 
Duchackie z dnia 28 sierpnia 2017 roku. 
 

Ad. 8. Sprawozdanie z działalności Komisji Mieszkaniowej przedstawiła Przewodnicząca 
Komisji Magdalena Banaś. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się z bieżącą 
korespondencją. 
 
Ad. 9. Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Praworządności 
przedstawiła Przewodnicząca Komisji Krystyna Gawrysiak. W posiedzeniu Komisji 
uczestniczyli również dzielnicowi z terenu Dzielnicy XI. W czasie posiedzenia Komisja 
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zapoznała się z bieżącą korespondencją. Poruszono również kwestię źle zabezpieczonych 
wykopów przy ul. Malborska/Zabawa. 
Radna Krystyna Gawrysiak poinformowała również, że uczestniczyła w Święcie Straży 
Miejskiej i przekazała podziękowania od Komendanta za dotychczasową współpracę. 
 
Ad. 10. Sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej 
przedstawiła Przewodnicząca Komisji Małgorzata Łach. W czasie posiedzenia Komisja 
zapoznała się z bieżącą korespondencją oraz omówiła zajęcia na basenie. 
Wiceprzewodniczący Rady Kazimierz Bożek przekazał informację o kryteriach kwalifikacji do 
akcji świątecznych.  
Radna: Danuta Zamulińska zapytała o zajęcia dla seniorów. Odpowiedzi udzielił 
Wiceprzewodniczący Rady. 
 
Ad. 11. Sprawozdanie z działalności Komisji Edukacji przedstawiła 
Przewodnicząca Komisji Marzena Pilch-Skurowska. W czasie posiedzenia Komisja 
zapoznała się z bieżącą korespondencją oraz omówiła również sprawy związane z Nagrodą 
Edukacyjną dla nauczycieli.  
Przewodniczący Rady wyjaśnił sytuację związaną z zakupem lajkonika dla MLZPiT 
„Krakowiak”. 
Radny Marek Mariusz Tytko poruszył kwestię budowy CKiR. 
Radny Krzysztof Stanek wrócił do kwestii zakupu lajkonika dla MLZPiT „Krakowiak”. Głos 
w tej sprawie zabrali Radni: Teresa Grzybowska, Krzysztof Sułowski. 
Przewodniczący Rady powrócił do terminu wręczania Nagrody Edukacyjnej. Glos zabrali 
również Radni: Teresa Grzybowska, Dorota Kolanowska, Marzena Pilch-Skurowska. 
 
Ad. 12. Sprawozdanie z działalności Komisji Kultury przedstawił Przewodniczący 
Komisji Krzysztof Stanek. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się z bieżącą 
korespondencją. 
Radny Marek Mariusz Tytko zwrócił uwagę na zniszczoną tablicę na os. Piaski Nowe. Głos 
w tej sprawie zabrali Radni: Krzysztof Stanek, Krzysztof Sułowski, Krystyna Gawrysiak, 
Danuta Zamulińska, Jerzy Wolak. 
 
Ad. 13. Sprawozdanie z działalności Komisji Sportu i Rekreacji przedstawił 
Członek Komisji Jerzy Wolak. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się z bieżącą 
korespondencją. 
Przewodniczący Rady poinformował, że we wrześniu odbędzie się finansowany ze środków 
Dzielnicy Turniej Piłki Siatkowej. 
 
Ad. 14. Sprawozdanie z działalności Komisji ds. Współpracy ze Wspólnotami 
i Spółdzielniami Mieszkaniowymi z Terenu Dzielnicy XI Podgórze Duchackie 
przedstawiła Przewodnicząca Komisji Dorota Kolanowska. W czasie posiedzenia Komisja 
zapoznała się z bieżącą korespondencją. 
 

Ad. 15. Sprawozdanie z działalności Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego 
i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi przedstawił Przewodniczący Komisji 
Krzysztof Kot. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się z bieżącą korespondencją. 
 
Ad. 16. Oświadczenia i komunikaty: 
W ramach tego punktu porządku obrad głos zabrali: 

 Radna Teresa Grzybowska zaproponowała podjęcie uchwały intencyjnej w spr. zadań 
planowanych do realizacji na terenie Dzielnicy w kolejnych latach. Głos w tej sprawie 
zabrał Przewodniczący Rady. 

 Radny Marek Mariusz Tytko poruszył kwestie związane z remontem ulic lokalnych z 
funduszu krajowego. Zaproponował stworzenie listy ulic wymagających remontu. Głos w 
tej sprawie zabrał Radny Krzysztof Sułowski.  
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 Radny Dominik Homa zaprosił na „Jesień Kurdwanowską” i przedstawił szczegóły 
wydarzenia. 

 Radny Miłosz Mleczek zwrócił uwagę, że Zarząd współpracuje z Radnymi Miejskimi 
w celu realizacji ważnych dla Dzielnicy zadań. 

 Przewodniczący poszczególnych Komisji zgłosili terminy posiedzeń: 
Komisja Rewizyjna 11 września 2017 r. godz. 17.30 
Komisja Kultury  13 września 2017 r. godz. 17.30 
Komisja Bezpieczeństwa i Praworządności  21 września 2017 r. godz. 18.00 
Komisja ds. Współpracy… 11 września 2017 r. godz. 17.30 
Komisja Infrastruktury i Inwestycji 11 września 2017 r. godz. 18.00 
Komisja Edukacji 25 września 2017 r.  godz. 17.15 
Komisja Mieszkaniowa 7 września 2017 r.  godz. 16.30 
Komisja Zdrowia i Polityki Społecznej 7 września 2017 r.  godz. 17.00 
Komisja ds. Budżetu Obywatelskiego … 11 września 2017 r. godz. 17.45 
Komisja Zieleni i Ochrony Środowiska 12 września 2017 r. godz. 18.00 

 Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do protokołu z poprzedniej sesji – uwag na 
piśmie nie zgłoszono. 

 
Ad. 17. Zamknięcie sesji 
Wobec braku dalszych zgłoszeń do dyskusji i wyczerpania porządku obrad Przewodniczący 
Rady Krzysztof Sułowski o godz. 20.35 zamknął obrady XXXVI sesji Rady Dzielnicy XI. 
 
Protokołowała: 
K. Derlaga 
 

 

 
 

Przewodniczący Rady i Zarządu 
Dzielnicy XI Podgórze Duchackie 

 
 

Krzysztof Sułowski 
  


